

各位同學您好：

歡迎來到臺科大！為了有更好的學習與基礎，工程學院依據「國立臺灣科技大學工程學院初階數學科目修習辦法」謹訂於112年8月29日(星期二)下午2時整至3時10分舉行「初階數學能力測驗」，惟符合本修習辦法第二條：依大學入學考試中心公告，當學年度學科能力測驗，數學A成績達前標(含)以上者，免參加本測驗。大考中心公告：112學年度數學A前標為9級分。

本測驗內容大綱、測試題庫及相關資料已置於工程學院網站 <https://www.ce.ntust.edu.tw/p/412-1024-6503.php?Lang=zh-tw>，同學請自行參酌，考場將於8月25日前公告於工程學院網站「初階數學」專區，**應試時請務必攜帶貼有照片且有效期間內之下列任一證照**：身份證、健保卡、護照或駕照。答案卷請以黑色或藍色原子筆作答，計算過程亦須於試卷上書寫。測試成績將於開學後5個工作天以內公告於本院網站。同學如不克於8月29日參加「初階數學能力測驗」，需填妥「延期參加初階數學能力測驗申請書」並檢附證明文件於8月14日(星期一)前送達工程學院院辦，逾期不接受辦理。同學如有任何問題，請與工程學院院辦林香君小姐聯絡，電話(02)2737-6261，
Email:paleylin@mail.ntust.edu.tw。

最後再次歡迎各位進入臺科大就學，並祝
學安

國立臺灣科技大學 工程學院院長

陳明志 敬上 2023.07

陳明志

Dear Freshmen,

On behalf of College of Engineering, I'd like to welcome you to Taiwan Tech!

This is to cordially inform you that all students enrolled in College of Engineering have to meet the standard of certain level of mathematics, which is based on the results of the "Entry-level Mathematics Test". For those who pass the test, they take Calculus I and Calculus II during the 1st academic year. For those who do not pass, besides taking Calculus I and Calculus II, one extra course of "Basics of Mathematics (I)" should also be taken.

The test will be held at 14:00 – 15:10, August 29 (Tuesday), 2023. To find out the content of the test, example problem sets, and related information, please visit the website of the "Entry-level Mathematics" at:

<https://www.ce.ntust.edu.tw/p/412-1024-6503.php?Lang=zh-tw>

The classroom for the test will be announced online on August 25, 2023.

When attending the test, **please ensure that you bring one of the following documents, which contains your photo:**

- (1) **ID (ARC card)**
- (2) **Medical insurance card (NHI card)**
- (3) **Passport**
- (4) **Driver's license**

Please also note the following regulations for the test:

- (1) The test should be answered by blue or black ball pen. The procedures of calculation should also be provided on the test sheets;
- (2) The results of test will be announced on the website within the first five days of the new semester. Please follow up the information;
- (3) Whoever not available on August 29 for the test, please fill in the form "Request for postponing the test on Entry-level Mathematics" with supporting materials prior to August 14(**Monday**), and turn it in at the Office of College of Engineering (T1 Building, 2nd floor). If you have any inquiries, please contact Ms. Lin at:

Phone no: +886 (2) 2737-6261

Email: paleylin@mail.ntust.edu.tw

Once again, welcome to College of Engineering. May you have a wonderful journey for the coming days in Taiwan Tech!

Dean of College of Engineering, Taiwan Tech

Ming-Jyh Chern, PhD

July 1, 2023

